
 

Protokół z III Sesji Rady Gminy Kłodawa, 
która odbyła się w dniu 26 czerwca 2024 r. 
w Gminnym Centrum Kultury w Kłodawie. 

 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przywitał wszystkich zebranych na III 
Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Wiceprzewodnicząca Rady Gminy 
Kłodawa Bożena Adamczak podsumowała zakończone wybory Sołtysów i Rad Sołeckich w 
nowej kadencji. 
 
Następnie Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak wraz z Przewodniczącym oraz Radnymi 
podziękowała ustępującym Sołtysom za ich pracę na rzecz sołectw, oraz uroczyście przywitali 
Sołtysów obejmujących ten zaszczytny Urząd. 
 
2. Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie dołączonej listy obecności oraz logowań w platformie e-sesja Przewodniczący 
Rady Gminy stwierdził, że w obradach uczestniczy pełen skład czyli 15 radnych. 
Obecni: 
1. Bożena Adamczak 
2. Gerard Bieryło 
3. Ryszard Burzawa 
4. Rafał Chodkiewicz 
5. Karolina Gordziejewska 
6. Agata Jackowska 
7. Ewelina Juszczyk 
8. Grażyna Kaźmierczak 
9. Janina Maciejewska 
10. Stefan Mocek 
11. Danel Popowski 
12. Robert Wasilewski 
13. Ireneusz Winnik 
14. Wiesław Witczyk 
15. Damian Żołędziejewski 
 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
5. Rozpatrzenie sprawozdań z: 
a) wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2023 rok; 



b) działalności Warszatów Terapii Zajęciowych w 2023 roku; 
c) działalności międzysesyjnej 
6. Debata nad raportem o stanie Gminy Kłodawa. 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) udzielenia Wójtowi Gminy Kłodawa wotum zaufania (druk 25); 
b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok (druk 26); 
c) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa za 2023 rok (druk 27); 
d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego (druk 28); 
e) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Kłodawa (druk 29); 
f) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2024 rok (druk 30); 
g) wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Rybackiej Lokalnej Grupie Działania „Pojezierze 
Dobiegniewskie” (druk 31); 
h) wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji (druk 32); 
i) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk nr 
33). 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski. 
10. Zamknięcie obrad. 
 
4. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
W związku z brakiem uwag do protokołu Przewodniczący Rady Gminy Gerard Bieryło 
zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 1 w sprawie: 
Przyjęcia protokołu z II Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław 
Witczyk, Damian Żołędziejewski 
 
5. Rozpatrzenie sprawozdań z: 
a) wykonania budżetu Gminy Kłodawa za 2023 rok; 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat sprawozdania. 
 
Skarbnik Gminy Kłodawa Karolina Adamczyk – omówiła sprawozdanie z wykonania budżetu 
Gminy Kłodawa za 2023 rok oraz odczytała Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
której zawarta jest pozytywna opinia na temat sprawozdania z wykonania budżetu.  
Radni nie wnieśli uwag do zaprezentowanego sprawozdania w związku z czym 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przystąpił do realizacji kolejnego 
punktu porządku obrad.  



 
b) działalności Warszatów Terapii Zajęciowych w 2023 roku; 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat sprawozdania. 
Nie zgłoszono uwag do sprawozdania. 
 
c) działalności międzysesyjnej. 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
Po dyskusji Przewodniczący Rady Gerard Bieryło przystąpił do realizacji kolejnego punktu 
porządku oobrad. 
 
6. Debata nad raportem o stanie Gminy Kłodawa. 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak omówiła raport o stanie gminy za 2023 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło poinformował, że do Biura Rady nie 
wpłynęły wnioski mieszkańców o zabranie głosu w debacie. 
Po dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przystąpił do realizacji 
kolejnego punktu porządku obrad, 
 
7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a) udzielenia Wójtowi Gminy Kłodawa wotum zaufania (druk 25); 
Sekretarz Gminy Karolina Niciejewska omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 2 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Kłodawa wotum zaufania (druk 25).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław 
Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycję nr III/21/2024. 
b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok (druk 26); 
Skarbnik Gminy Karolina Adamczyk omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały. 
 



W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 3 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2023 rok (druk 26). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław 
Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycję nr III/22/2024. 
 
c) udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa za 2023 rok (druk 27); 
Skarbnik Gminy Kłodawa Karolina Adamczyk - omówiła projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło omówił projekt uchwały oraz 
przedstawił pozytywną opinię Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w przedmiocie 
uchwały następnie odczytał następujące dokumenty:  
1. Uchwałę. w sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kłodawa 
za 2023 rok wraz z informacją o stanie mienia Gminy Kłodawa.  
2. Wniosek komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kłodawa w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Kłodawa.  
3. Uchwałę w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kłodawa w 
sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa.  
 
W związku z brakiem głosów Przewodniczący Rady Gerard Bieryło poddał przyjęcie uchwały 
pod głosowanie.  
 
Głosowanie nr 4 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kłodawa za 2023 rok 
(druk 27). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław 
Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycję nr III/23/2024. 
 



d) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz użytkownika wieczystego (druk 
28); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 5 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości na rzecz 
użytkownika wieczystego (druk 28). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław 
Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycję nr III/24/2024. 
 
e) przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Kłodawa (druk 29); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 6 sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego Gminy Kłodawa 
(druk 29).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław 
Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycję nr III/25/2024. 



f) zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2024 rok (druk 30); 
Skarbnik Gminy Kłodawa Karolina Adamczyk omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 7 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kłodawa na 2024 rok (druk 
30). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław 
Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycję nr III/26/2024. 
 
g) wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Rybackiej Lokalnej Grupie Działania 
„Pojezierze Dobiegniewskie” (druk 31); 
Sekretarz Gminy Karolina Niciejewska omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 8 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli kontynuacji członkostwa w Rybackiej Lokalnej 
Grupie Działania „Pojezierze Dobiegniewskie” (druk 31). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław 
Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycję nr III/27/2024. 
 



h) wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji (druk 32); 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 9 sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji 
(druk 32). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław 
Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycję nr III/28/2024. 
 
i) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kłodawa (druk nr 
33). 
Kierownik Grzegorz Zapytowski omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard Bieryło przedstawił pozytywną opinię 
wspólnego posiedzenia komisji na temat projektu uchwały. 
 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie. 
 
Głosowanie nr 10 w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Kłodawa (druk nr 33). 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Bożena Adamczak, Gerard Bieryło, Ryszard Burzawa, Rafał Chodkiewicz, Karolina 
Gordziejewska, Agata Jackowska, Ewelina Juszczyk, Grażyna Kaźmierczak, Janina 
Maciejewska, Stefan Mocek, Danel Popowski, Robert Wasilewski, Ireneusz Winnik, Wiesław 
Witczyk, Damian Żołędziejewski 
Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycję nr III/29/2024. 
 



8. Interpelacje i zapytania radnych. 
Radna Grażyna Kaźmierczak zapytała, czy prace związane z budową chodnika przy ulicy 
Źródlanej będą kontynuowane. Podziękowała za szybką reakcję w sprawie mieszkanki 
Zdroiska. 
 
Sekretarz Karolina Niciejewska odpowiedziała, że za realizację tego zadania odpowiada 
Powiat i od jego kondycji finansowej będzie zależała realizacja tego zadania. Zachęciła do 
składania wniosków do budżetu Starostwa Powiatowego. 
 
Radny Robert Wasilewski zapytał, czy gmina ma prawo do składania uwag przy budowie 
ścieżki rowerowej na trasie Kłodawa – Wojcieszyce – Różanki. Poinformował, że na drogę 
pomiędzy Różankami a Wojcieszycami wjeżdża ciężki sprzęt i niszczy nową ścieżkę.  
Zapytał o remont odcinka drogi w Wojcieszycach pomiędzy krzyżówką ulic Wspólnej i 
Parkowej do skrzyżowania z ulicą Strzelecką (temat był zgłaszany w ubiegłej 
kadencji).Zapytał, czy w poprzednich kadencjach był pomysł utworzenia Rady Seniorów i 
Rady Młodzieżowej. 
 
Kierownik Agnieszka Szurgot – Miłosz odpowiedziała, że gmina Kłodawa nie jest 
inwestorem, tylko dokłada dotację do realizacji zadania. Sam projekt ścieżki był 
konsultowany, ale ostateczna decyzja w sprawie uwzględnienia uwag należy do inwestora. 
Poprosiła o szybkie reagowanie w przypadku występujących nieprawidłowości i zgłaszanie 
ich bezpośrednio do inwestora. 
 
Radna Bożena Adamczak odpowiedziała, że w ubiegłej kadencji temat był poruszany i liczy 
na to że takie rady powstaną ponieważ są bardzo potrzebne. Poprosiła o zaplanowanie 
działań związanych z podtopieniami gospodarstw przy ulicy Lipowej w części gminnej. 
Przekazała, ze mieszkańcy proszę o 3 punkty świetlne. Radna poinformowała, że przekaże te 
uwagi na piśmie. 
 
Radna Ewelina Juszczyk zapytała  o możliwość przestawienia lampy i doświetlenia terenu 
przy świetlicy oraz zamontowania punktu świetlnego na boisku. 
 
Wójt Gminy Kłodawa Anna Mołodciak odpowiedziała, że sprawdzi możliwość realizacji tego 
zadania. 
 
9. Wolne wnioski. 
Nie zgłoszono wolnych wniosków 
 
10. Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Kłodawa Gerard 
Bieryło zamknął obrady III Sesji Rady Gminy Kłodawa. 
 
  

Przewodniczący 
Rada Gminy Kłodawa 

  
  


